
Bestyrelsesmøde 5.okt. 2021 på Teams 

Deltgere: Preben Dahlgaard, Erik Kreuzfeldt, Peter Kjellerup og Kennet Rusbjerg 

Ref. Jørgen Donslund 

 

1. Repmødet: 

Lidt sløjt fremmøde, men en god stemning og mange gode ideer og samtaler. De fleste gik vist 

derfra med ny inspiration til arbejdet i klubben. 

 

2. Konsulentnyhed 

Der er afsat penge til en halvtidskonsulent i VD – en person med forankring i Vest-DK. Vi jubler!!  

Det er dog først fra august 2022. Så der er god tid til at forberede det. 

Vi er nysgerrige omkring, hvordan konsulenten skal ledes, men erkender at det daglige ansvar for 

konsulentens tilbagemeldinger og sparring nok skal ligge hos VD, men vi vil gerne byde ind med 

vores ønsker til opgaven.  

Preben kontakter Jesper og tager en snak om hvordan vi kan samarbejde om både tanker om og 

beskrivelse/formulering af opgaven, jobopslag og ansættelse.   

Vi er også spændte på, hvordan der skal ansættes, hvem det bliver (ung/gammel, 

erfaren/energisk).  

Hvilke lederopgaver får kredsen i forhold til konsulenten? Hvordan skal vi løse det? Hvordan sikrer 

vi, at konsulenten bliver brugt mest muligt til at lave konsulentarbejde i forhold til at udvikle 

volleyballklubber og mindst muligt til at administrere, køre bil, og holde møder i København. Vi 

synes det er vigtigt at konsulenten arbejder i et realistisk geografisk område – og her kunne en 

opdeling af det vestlige område være relevant.  

 

3. Ansøgninger om tilskud 

Bøvling UF overvejer at starte ungdomsafdeling og bestyrelsen vil gerne påskønne det med et 

tilskud til fx kidsbolde. Beløbsramme 3000 kr. 

Randers VK griber bolden fra repmødet og vil invitere naboklubber til et netværksmøde og afsøge 

samarbejdsmulighederne. De søger om støtte til mad og drikke til et netværksmøde. Kredsen giver 

gerne et tilskud til mødet og beder til gengæld om tilbagemeldinger i form af et referat af mødet og 

sidenhen nogle nyheder om projektets udvikling. Der gives 1000 kr i tilskud og der afsættes 

tilsvarende beløb til andre områder, der også vågner op til dåd. 

Når vi får en konsulent, vil vedkommende have en god kanal til trænere og ledere, hvis kredsens 

klubber er sammen i klynger, hvor der samarbejdes om udvikling af spillere, trænere og ledere.  

Jørgen svarer Randers og offentliggør på hjemmesiden, at andre også kan få klynge-kontanter. 

 



4. Bestyrelsesopgaver 

Blandt de emner/ønsker, der blev luftet på repmødet, kan kredsen måske være initiativtager eller 

på anden måde udførende. Vi drøftede 

• Hold-datingsite  

• Kommunikationsplatform 

• Årshjul 

• Klynger 

Forholdet mellem beachvolley og indendørsvolley blev også drøftet. Beachvolleyklubber er på vej til at lave 

helårsvolley og dermed på vej til at blive en konkurrent til indendørs volley. Er det noget kredsen har en 

holdning til? Er beachvolley mere tiltrækkende for unge? Der er ikke beachhaller i vores område endnu. 

Men det kommer nok. Hvad kommer det til at betyde? 

Vi har taget hul på nogle af tingene – fx klyngerne – men punktet skal op igen på næste møde. 

 

 

Næste møde tirsdag d. 23. nov. Kl. 20.00 

 


